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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus, especially for medical purposes, comprising a support plate and piercing mandrils connected to the latter and
arranged diametrically relative to one another, through which mandrils two flow channels are passed. The invention proposes that the apparatus
have a shut-off element (5) interacting with one of the flow channels (21), which element releases flow through the flow channel (21) in an open
position (Figure 2a) and blocks flow through the flow channel (21) in a locked position (Figure 2b), a liquid removal channel (12) of the apparatus
(3) coming into flow connection with a section of the flow channel (21) which is open toward one piercing tip (19) in the locked position, and the
liquid removal channel (12) opening into a connecting nozzle (25, 26). In the open position of the shut-off element the apparatus according to the
invention permits transfer of liquid from a first container to a second container in which the piercing mandrils (19, 20) are inserted, whereas in the
locked position of the shut-off element, with the piercing mandrils inserted, removal of liquid is possible through the connecting nozzle. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Gerät, insbesondere für medizinische Zwecke, mit einer Trägerplatte und mit dieser verbundenen, diametral zueinander
angeordneten Einstechdornen, durch die zwei Strömungskanäle geführt sind. Die Erfindung schlägt vor, daß das Gerät ein mit einem der
Strömungskanäle (21) zusammenwirkendes Absperrelement (5) aufweist, das in einer Öffnungsstellung (Figur 2a) den Durchfluß durch den
Strömungskanal (21) freigibt und in einer Sperrstellung (Figur 2b) den Durchfluß durch den Strömungskanal (21) sperrt, wobei in der Sperrstellung
ein Flüssigkeitsentnahmekanal (12) des Gerätes (3) in Strömungsverbindung mit einem zu einer Einstechspitze (19) offenen Abschnitt des
Strömungskanals (21) gelangt, sowie der Flüssigkeitsentnahmekanal (12) in einen Anschlußstutzen (25, 26) mündet. Das erfindungsgemäße Gerät
gestattet in der Öffnungsstellung des Absperrelementes das Überleiten von Flüssigkeit von einem ersten zu einem zweiten Behältnis, in das die
Einstechdorne (19, 20) eingeführt sind, während in der Sperrstellung des Absperrelementes, bei eingeführten Einstechdornen, ein Entnehmen von
Flüssigkeit durch den Anschlußstutzen möglich ist. <IMAGE>
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